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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
PROCES – VERBAL 

cu privire la desfăşurarea şedinţei Ordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din data de 30.04.2020 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Zoltan Kofity care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
113/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Zoltan Kofity: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri (Lipsesc: d-na. 
Consilier local Fărcaș Bianca (motivat) și d-l consilier Stoicuța Lăscuț). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1004/2020, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 ”Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 09.04.2020, a fost semnat 

de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-nul Zoltan Kofity: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
„Propun modificarea ORDINII DE ZI astfel: 
- prin retragerea de pe proiectul ordinii de zi a punctului 13 - Proiectul de 

hotărâre nr. 136/22.04.2020 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local 
nr.327/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 
- și prin introducerea după punctul 12 a următoarelor proiecte de 

hotărâre: 
 

     1. Proiect de hotărâre privind actualizarea unor informații tehnice cu privire la 
unele imobile – construcții aferente Colegiului Tehnic Matei Corvin, înscrise în CF nr. 
68149 Hunedoara. 
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         2. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, a terenurilor înscrise în CF nr. 71826 
Hunedoara și CF nr. 71832 Hunedoara .  
 
             3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 327/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 
 

        4. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 
 
           5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.” 
 

D-nul Zoltan Kofity: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
și completările ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din 
situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului 
local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de 
nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie 
abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă 
de maximum 6 luni. Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la 
proiectele de hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
A intrat în sală domnul consilier Stoicuța Lăscuț, în momentul de față 

fiind prezenți 20 de consilieri. 
 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate conflicte de interese sau incompatibilități.” 
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D-nul Zoltan Kofity: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

           La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind  validarea inventarului terenurilor disponibile pentru 
punerea în aplicare a Legii nr. 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea 
unei locuinţe proprietate personală, republicată, cu modificările ulterioare, aflate în 
domeniul privat al  municipiului Hunedoara.   
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 118/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

          La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării 
publicului,  a Planului Urbanistic Zonal şi Regulamentul Local de Urbanism  aferent,  
pentru  “Pensiune turistică, racord şi branșament la utilități”, str. Pădurii  nr.38, municipiul 
Hunedoara,  judeţul Hunedoara.          

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
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votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 119/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.366/2019 privind 
finanțarea burselor din bugetul local al municipiului Hunedoara, aferente anului școlar 
2019-2020, pentru elevii care frecventează cursurile de zi, în unitățile de învățământ 
preuniversitar de stat, de pe raza municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 120/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor anuale de execuție a bugetelor 
precum și a situațiilor financiare ale unității administrativ – teritoriale Municipiul Hunedoara 
pe anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 121/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul I 2020 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 122/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul I 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 123/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 
Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. George Enescu, Nr. 16, Bl. 16, Sc. A,  parter , Ap. 2. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 124/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

          La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor 
spaţii din incinta clădirii Hala Obor, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa 
Obor), aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

                                                                                                                       .  
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 125/2020 se aprobă în unanimitate. 
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          La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara a construcțiilor aferente Autobazei Rotarilor 142A.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 126/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

          La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna martie 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. Înscrieri: dl. Ardelean Daniel 
 
D-nul Zoltan Kofity: 

  „Aveți cuvântul, domnule Ardelean.” 
 
  D-nul Daniel Ardelean: 
  „Așa cum v-ați obișnuit cu mine la capitolul subvenție, tot timpul eu am ceva 
de comentat. Eu zic că comentariile sunt constructive, în sprijinul cetățeanului. Domnul 
Fan a promis că va reduce această subvenție de a crește și luna aceasta care a fost în 
pandemie, deci pentru pensionari, mai puțin că au avut doar două ore de circulat. Ne-am 
lovit de suma de 51.682 lei, mi se pare foarte, foarte, foarte mult, dacă ne-ar putea explica 
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de ce. Domnule director, cum se face să ajungeți la această sumă de 51.682 lei?.” 
 
  D-nul Dorin Fan: 
  „Domnule Primar, domnilor consilieri, noi ne-am întrerupt activitatea din data 
de 13 luna cealaltă. Automat încasările au dispărut aproape total în ziua de astăzi. Lucrăm 
cu 16 oameni în șomaj tehnic, nu facturăm nimic, dar persoanele circulă, respectiv 
pensionarii pentru că nu mai putem să facem acele distribuții. În concluzie, regulamentul 
nostru, pentru că trăim vremurile acestea, este nefuncțional. Așteptăm consultanții de la 
fonduri, să vină cu varianta de regulament și apoi noi vom face completările care 
considerăm noi că trebuie făcute, în așa fel încât să putem să și facturăm. Circulăm cu 0 
venituri, pe program redus, este adevărat, cu 16 oameni în șomaj tehnic. Dar, eu consider 
că în următorul an, noi nu mai putem să facem aceste distribuții către 4.000 de pensionari, 
indiferent de unde i-am aduna, din ce locație și ce formă. Va trebui schimbat, așteptăm 
cred că săptămâna viitoare, de la consultanții de la fonduri, care vor face și regulamentul 
pentru fonduri și contractul de delegare de gestiune. Noi o să venim cu completările, care 
noi credem că sunt specifice pentru noi, să-l facem în așa fel încât să fie funcțional. Deci 
cele 50.000 provin din lipsa de fonduri din data de 13 luna trecută, iar pentru luna în curs, 
nu am facturat absolut nimic. Venituri nu sunt, oamenii circulă cu abonamentele vechi. În 
concluzie, luna viitoare, totul este fără venit, până vom reuși să schimbăm acest 
regulament. E greu să facem această distribuție si să emitem către Primărie. Deci, în 
acest moment, noi nu emitem nicio factură către UAT. Trăim niște vremuri excepționale, 
regulamentul nostru trebuie adoptat la situația asta, pentru că el, în acest moment este 
nefuncționabil, dar ca și costuri este verificat de către Compartimentul Tehnic din Primărie, 
de către Direcția Economică și o să vedeți că, costurile o să fie tot ca și în lunile 
anterioare, doar că nu mai există facturi. Noi nu facturăm în acest moment că nu există 
niciun fel de distribuție. Prin schimbarea regulamentului o să găsim metode de a distribui 
aceste abonamente, atât pentru pensionari cât și pentru elevi. Am luat legătura cu omologi 
de la Deva, din Cluj și avem o problemă și o să o propunem inclusiv către d-l Primar, mai 
apoi și către dvs. Să introducem și către elevi, transportul total. Să dispară acel 4,4 lei și 
am vorbit și cu domnul Primar și sper să reușim să introducem și pe cei cu minimul 
garantat, venit minim garantat. Pentru că o să facem în așa fel încât să nu creștem 
costurile, deci nu decontăm mai mult.  Dar nu este normal, vă dau exemplu, Timișoara are 
tot 1900 plafonul de decontare, dar cu transport total gratuit.”  
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
  ”Da oricum să nu insistăm prea mult, d-l consilier a pus o întrebare normală 
și explicația este dată de starea de urgență. Totul s-a dat peste cap, nu-mi spuneți mie, nu 
mai poți să dai abonamente, nu mai poți să decontezi dar trebuie să faci ce spune 
Prefectul pentru că se trimit hârtii. Am pus transport și pentru doi oameni, suntem obligați. 
În afară de asta, autobuzul circulă la jumătate din capacitate, că e distanța pe scaun, nu 
mai lași să intre atâția. Mulțumesc!” 
 

D-nul Dorin Fan: 
”Da, din data de 15 sperăm să intrăm într-un program normal.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 

  ”Trebuie să-l  gândim până atunci.” 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 127/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
          La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
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absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 

           ”Aici nu vreau să completez ceva, dar vreau să fac o informare în calitate de 
consilier local și cetățean al Municipiului Hunedoara. În ultimii doi ani de zile, tot felul de 
indivizi care i-am identificat, cei drept până acum, dar sunt făcute plângeri la Poliția 
Municipiului Hunedoara. Au dat foc la tot felul de resturi aruncate zeci de ani pe teritoriul 
Ecosidului. Se interpretează că nu luăm măsuri. Știți bine că societatea asta de fapt de la 
înființarea ei, s-a ocupat cu tăierea fierului vechi. Eu nu mai vorbesc despre politică, nu 
mai vreau să spun că a fost condusă de liberali, că PSD-ul nici nu exista în Hunedoara. Nu 
e treaba mea, eu vorbesc despre faptele care sunt fără a aduce atingere unor persoane, 
care vor răspunde la momentul potrivit, de ce nu au ecologizat. Nu are nici un ban, practic 
are un singur contract, vinde niște zgură și de acolo își încasează indemnizația 
administratorul, este unul singur. Ținem de el să rămână, pentru că nu mai vrea, și între 
timp a și renunțat la indemnizație pentru perioada situației de criză. Nu are de unde să o ia 
pentru că nu exploatează nimeni, nimic acolo. Acum de curând, au ars niște anvelope, 
niște benzi transportoare, chiar pe zona unde erau acestea, s-a prins și vegetația. Acum 
nu vă imaginați că face ecologizare Ecosidul sau Primăria. Noi nu câștigăm bani la APIA 
să dăm foc vegetației. Vă imaginați că focul trece de pe deal către Ecosid, că nu este 
posibil deoarece acolo, știți bine, este un drum destul de lat, este o zonă aridă, unde nu 
poate să treacă focul. Se dă foc intenționat, arătăm că Primarul este slab. Ok, căutăm cu 
ajutorul dumneavoastră, prin votul dumneavoastră să eficientizăm cât mai mult cheltuielile 
banului public. Noi nu am făcut consumuri aiurea, știu se nasc discuții, de exemplu cu 
subvenția la transport, și pe bună dreptate, nu putem îmbunătății. Nu ați întrebat niciodată 
ceva ce nu e la locul lui, nu cred că directorul a răspuns altceva. Dacă doresc atât de mult, 
aceștia care dau foc, cu intenție, o spun clar și îmi asum ceea ce spun și o să vin cu 
dovezile când Poliția își va face treaba cu acele cercetări. Hai să cheltuim banii pe pază, 
să facem pază, dacă vă spun niște costuri, o să vă ridice niște semne de întrebare. Dacă 
asta e singura soluție, să păzim 108 hectare, pe care nu le-a păzit nimeni niciodată, le 
păzim noi. De ce le păzim? Pentru că nu se poate face altceva, să oprim o dată oamenii 
ăștia care nu înțeleg că lupta politică nu trebuie dusă în extrem.  

              Totodată, nu există un fond la dispoziția Primăriei Municipiului Hunedoara, 
dat de Guvernul României sau prin Ministerul Fondurilor Europene.  Nu a reușit nici PSD-
ul și nici actualul Guvern, mai ales cu starea asta doar la chestiile astea nu cred că le stă 
capul, să ni se pună la dispoziție pentru ecologizare. Nu este singurul caz din țară, 
ecologizarea înseamnă undeva la 1.000.000 €/ hectar, deci e imens. Este un sit 
contaminat aici, nu vorbim de teren că îl îndreptăm și am terminat. Nu se dau avize pentru 
asta. O să punem pază, o să angajăm o firmă de pază, și în loc să mai facem, să reparăm 
o școală sau ceva, o să plătim paza. Sper că o să fiți de acord în momentul în care o să și 
găsim acești bani, și o să facem o capitalizare societății. Pentru că ea trebuie să 
plătească, deci ea nu are bani, ca atare o să plătim noi către ea, că este a noastră și ea să 
plătească mai departe. Nu vreau să discut mai mult pe acest subiect, dar o să vin cât mai 
curând cu propunerea aceasta, că deja încercăm să găsim banii necesari. Atunci când s-a 
câștigat licitația pentru demolarea combinatului, și scria undeva prin documente din câte 
am reținut eu, că terenul trebuia adus și la forma inițială, era foarte bine să se fi făcut 
atunci. Așa spunea, nu au făcut, acum arătăm cu degetul către mine. Pentru 
dumneavoastră până la urmă, chiar dacă nu vă simțiți vizați, arătăm cu degetul, nu suntem 
buni, foarte bine! Facem pază, cheltuim banii pe pază, în loc să cheltuim banii pe altceva,  
Într-o zonă în care repet, că am fost întrebat de ISU, de Garda de Mediu, dacă noi dăm foc 
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la vegetație ca să câștigăm bani de la APIA. Nu dăm foc la vegetație să câștigăm bani de 
la APIA, că nu se poate așa ceva. Mulțumesc!” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 128/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

          La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea completării Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care 
alcătuiesc domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 129/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

                La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind actualizarea unor informații tehnice cu privire la unele imobile – 
construcții aferente Colegiului Tehnic Matei Corvin, înscrise în CF nr. 68149 Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 130/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, a terenurilor înscrise în CF nr. 71826 Hunedoara și CF 
nr. 71832 Hunedoara . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 131/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

          La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 327/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
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astfel: 
 
  -  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 132/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

                   La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. Înscrieri: dl. Ion Bădin 
 

D-nul Ion Bădin: 
           ”Aș vrea să amintesc aici, la rectificare, că pe lângă donațiile anterioare 

făcute de către viceprimar și primarul municipiului - jumătate din indemnizație și consilierii 
PSD și-au donat în totalitate indemnizația pe luna martie in acest program de ajutorare.” 
 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 133/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

                         La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau 
parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  



13 

 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 134/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi. Diverse 
 

 

D-nul Zoltan Kofity: 
“Declar ședința închisă.” 
 
 

 

          PREŞEDINTE,                                                                    SECRETAR GENERAL,                          
           Zoltan Kofity                                                                       Militon Dănuț  Laslău      
 
 

 
 
 
 
 
 
Întocmit, 
Mădălina Coroian            


